
NÄMNDES UNGDOMSRÅD
(Protokoll för mötet den 16 februari 2023)

Diskuterade punkter
1. Mötet inleddes med att diskutera förra mötets protokoll. Det bestämdes att förslagen

över hur hemsidan ska se ut och vilka funktioner den kommer att innehålla skulle

meddelas kommunikationsenheten.

2. Hemsidan kommer att innehålla bl.a. länkar till mötesprotokollen, information över

vad Ungdomsrådet gör och vilka ansvar det har. Kommunikationsavdelningen ska

arbeta ut funktionerna utifrån det föreslagna grunden som utarbetades förra mötet.

3. En viktig punkt som lyftes fram var att alla elever som är representanter för sin skola i

Ungdomsrådet har en lagskyddad rättighet att närvara i de möten och aktiviteterna

representationsansvaret skulle innebära. Det innebär samtidigt att man ska få kunna ta

del av eventuellt missade prov och uppgifter.

4. Ett förslag som samordnaren för ungdomsrådet har meddelat Nämndens ordförande

har diskuterats. Förslaget innebär en kommunikationsstruktur för att kunna smidigare

sköta Ungdomsrådets arbete. Första steget är att Presidiet, dvs. ordföranden och

vice-ordföranden ger Ungdomsrådet uppdrag att dela sina synpunkter kring aktuella

ämnen. Därefter ska Ungdomsrådet träffas för att diskutera dessa ämnen, varefter de

olika yttranden skulle skickas vidare till Arbetsutskottet, som slutligen meddelar

förslagen vidare till Nämnden. Samtliga medlemmar ställde sig bakom förslaget.

5. Mötet avslutades med en diskussion kring vilka ämnen Ungdomsrådet ska prioritera

och diskutera under de kommande möten. Det ena frågeställningen var “Hur har

budgeten till skolluncherna påverkats av de ökande matpriserna”, där många elever

upplevde att matens kvalité hade försämrats, att allt färre elever äter på skolan och att

matsedeln inte är lika varierad som den var innan prishöjningarna.

6. Den andra frågeställningen behandlade bristen på praktikplatser hos de teoretiska

programmet vilket drabbar elever som vill bygga sitt CV under skoltiden eller är

osäkra på vad de vill göra under gymnasietiden. Förslag på eventuella arbetsplatser



för praktik är de olika statliga myndigheterna som Polisen, Räddningstjänsten och

Tingsrätten. Vad som gäller huruvida den praktiken skulle var obligatorisk eller ej

ansåg vissa att det kan vara fördelaktigt att vissa skoldagar skulle ägnas åt

obligatorisk praktik för att elever ska kunna få nya perspektiv på framtiden efter

skolan, medans andra ansåg att praktikplatsen skulle vara frivilliga och erbjudas de

eleverna som gärna vill ha dem.

Vidtagna beslut
● Beslut I: Det bestämdes att en arbetsgrupp skulle etableras med ansvar att hålla

kommunikationen med kommunikationsavdelningen. Ungdomsrådets arbetsgrupp

med hemsidan består av Agnes från Sankt Petri, Leo från Borgarskolan och Agnes

från Latinskolan. Arbetsgruppen kommer att regelbundet träffa

kommunikationsavdelningen och bygga hemsidan samt vidarebefordra

Ungdomsrådets förslag, idéer och eventuella korrigeringar till dem.

● Beslut II: De tre sista möten för Ungdomsrådet ska hållas måndagen den 20 mars kl.

10-12, torsdagen den 13 april kl. 13-15 och onsdagen den 10 maj kl. 13-15.

● Beslut III: Elevrepresentanter som eventuellt inte kan närvara vid framtida möten ska

meddela sin frånvaro på Classroom.

● Beslut IV: Elevrepresentanter som har förslag och idéer som skulle kunna lyftas

under möten ska meddela dessa på Classroom så att de övriga representanterna ska

kunna se och kommentera dem.


